
 
 
 
 
 
 

 

Proposition om ytterligare en träningslokal i Visby  
 
 Styrelsen har under 2022 påbörjat arbetat med att öppna ytterligare en träningslokal i Visby.   
 Vi vill bli fler. Vi vill samarbeta med fler. Det är trångt. Studier visar att träningen lättare blir av 
om man kan träna nära hemmet, att det är lättillgängligt. Vissa tider och perioder är vi inte så 
tillgängliga vi vill vara.   
Visby växer. Bara nya A7-området motsvarar befolkningen ett nytt Hemse. Vi vill ta vara på 
detta potentiella medlemsunderlag. För att få fler i rörelse.   
 Vi har följt andra föreningar inom Friskis&Svettis, som har varit i liknande situation som vi är nu. 
Flera har satsat på utökningar och deras erfarenheter är positiva.   
 Styrelsen är medveten om att detta är en stor satsning som kräver noga övervägd budget med 
noggrann ekonomisk styrning under hela processen. Som underlag för satsningen och 
budgeten jobbar styrelsen bl a med businesscase. Vilket betyder att vi bedömer vilken mer 
försäljning vi behöver för att satsningen ska vara finansierad. Vi har jobbat så tidigare, t ex när vi 
investerade i e-Gym.  
Styrelsen bedömer att en ny träningslokal som ger Friskis&Svettis Visby två lokaler är i enlighet 
med föreningens uppsatta mål.   
 
 Styrelsen föreslår föreningsstämman att:  
Ge styrelsen i uppdrag att fortsätta arbetet med ytterligare en lokal, så att Friskis&Svettis Visby 
under det närmaste året eller åren kan erbjuda två träningslokaler i Visby.  
 


